

**Dagsorden til generalforsamling
i OF-Kvistgård lørdag d. 17. marts 2018 kl. 10.00
Kvistgård Idrætsanlæg, Reerstrupvej 2A, 3490
Kvistgård**

1. Velkomst
2. Valg af dirigent
3. Valg af stemmetællere
4. Beretning
5. Årsrapport – regnskab til godkendelse
6. Budget til orientering
7. Indkomne forslag: Nye OF vedtægter “ fra HB og anbefalet af HB og FU”
8. Indkomne forslag - se forslag i bilag 1 og 2
9. Valg af bestyrelse
 - a) Formand
 - b) Bestyrelsesmedlem
 - c) Bestyrelsesmedlem
 - d) 2. suppleant 1 år
- 10) Valg af delegerede + suppleanter til kongres den 21/4 2018 (10 medlemmer + 2 suppleanter – herudover 5 bestyrelsesmedlemmer)
11. Valg til udvalg
 - 1) Festudvalg
 - 2) Legeplads
 - 3) Vaskehus
 - 4) IT
12. Eventuelt

Referat:

Læse vejledning:

Punkter og nummerering fra dagsordenen er fastholdt i referatet. Beskrivelser af punktet i dagsordenen er indrykket til f.eks. 1.a, mens kommentarer og yderligere svar/kommentarer/beslutninger er indrykket yderligere. Medlemmer er kun anført med fornavn og husnummer. Beslutninger er fremhævet med **fed** skrifttype.

1. Velkomst

- a) Formanden Henrik, C8, bød velkommen. Formand for Harrestrup Torben Lohfert blev introduceret som bestyrelsens kandidat som generalforsamlingens dirigent.

2. Valg af dirigent

- a) Torben blev valgt som dirigent
- b) Torben konstaterede at generalforsamlingen er lovlig.
 - 1) Leif, A23: Anførte at generalforsamlingen ikke er lovligt indkaldt, da der mangler revideret regnskab og foreslog at dirigenten fik vedtaget at vi fortsætter.
 - 2) Torben opsummerede fejlen i indkaldelsen, dels at det udleverede resultatopgørelse ikke stemte overens med det der blev udleveret ved indgangen, dels at der ikke var udsendt en balance samt at der ikke forelå et revisionsprotokollat. Torben meddelte, at Generalforsamlingen nu kunne vælge at stoppe generalforsamlingen og efterfølgende indkalde til en ekstraordinær generalforsamling, eller fortsætte generalforsamlingen, herunder behandle regnskabet, men at regnskab et naturligvis ikke kunne sættes til afstemning under de foreliggende omstændigheder, men at selve godkendelsen skulle ske på en efterfølgende ekstraordinær generalforsamling.
 - 3) Jette, B4, foreslog at generalforsamlingen behandler regnskabet og at der senere indkaldes til en ekstra ordinær generalforsamling, hvor regnskabet endelig godkendes.
 - 4) Generalforsamlingen besluttede at køre videre og behandle punktet om regnskabet senere under pkt 5.
- c) Torben konstaterede at der er blevet udleveret stemmesedler og fortalte om regler for afgivelse af stemmer.
- d) Henrik, A10 blev valgt som referent
- e) Der var 56 stemmeberettigede til stede.

3. Valg af stemmetællere

- a) Følgende blev valgt:

- 1) Mr Pete, C28
- 2) Anne, B18
- 3) Malene, A55

4. Beretning

a) Formanden fremlagde sin beretning med kommentarer

- 1) Formanden fortalte at et eksternt administrationsselskab ikke må gennemføre selve betalingen af regninger. Det skal foretages af formand, kasserer eller næstformand. Dette har givet udfordringer.
- 2) Det endelige regnskab afviger på grund af mindre poster.
- 3) Mr Pete har løbende vedligeholdt dræn og pumper, samt overvåget vandstanden i området. Ernst' sø ligger i dag ca. 10 cm under dæmningen (vejen), hvilket giver risiko for oversvømmelser i primært område B.
- 4) Stophaner udgør en økonomisk risiko, idet de er gamle og mange står under vand, hvilket giver risiko for en større udgift til foreningen.
- 5) Bestyrelsen ønsker at lave rokader i den nuværende bestyrelse.
 1. Maria, C46: Det er FU som mener at det strider mod vedtægterne at adm. Selskabet ikke må betale regninger
 2. Jette, B4: Ønsker mere information om drænprojektet
 - a. Formanden svarede at bestyrelsen efter generalforsamlingen er fortsat med at arbejde med Norconsult, hvor vi har fået samarbejde med en ny konsulent, Michael Marcussen. Der er holdt et statusmøde, hvor anbefalingen var at eksisterende pumper, brønde etc blev dokumenteret og vedligeholdt. Mr Pete har udført dette arbejde løbende inkl. målinger. Vi afvander ca. 20.000 l vand i timen og fik ros for et meget stort arbejde. Næste skridt er at undersøge om Munkesø afløbet er stort nok. Norconsult har i øvrigt sendt en regning som bestyrelsen

ikke kendte til. Dette bliver fulgt i samarbejde med FU og HB.

3. Jette, B4: Jette konstaterede at kommune og foreningen længe har vidst at afløbet er under dimensioneret. Jette foreslog at drænprojekt fortsætter, så vi selv kan ”opbevare” vand, når afløbet ikke kan afvande hurtigt nok.
 - a. Formanden svarede at Norconsult siger at det er useriøst at fortsætte drænprojekt før vi har fulgt status. HB og formanden foreslår at arbejde videre med Keld Morell (jordforbedringskonsulent) som har hjulpet andre foreninger
 - b. Inge Eiersted: Vi har afleveret alt eksisterende materiale til Keld i går. Keld vender tilbage efter påske og der bliver afholdt et møde hvor området besigtiges.
 - c. Jette, B4: har tillid til Keld og opfordrer til at fortsætte arbejdet uden ophold
 - d. Formanden støtter op og fortalte at andre områder inden for OF har oversvømmelser
4. Janne, A1: Det står i vedtægterne at vi skal sikre området – vi skal vel ikke vente på andre områder
 - a. Formanden bekræfter alvorligheden af situationen med Ernst’s sø, som i dag ligger 20-30 m tættere på vejen end på f.eks. google maps.
5. Barbara, C43, Hvad er status på stophaner? Hvornår skal de skiftes.
 - a. Formanden oplyste at stophaner skiftes når de går i stykker.

Dirigenten konstaterede at formandens beretning blev taget til fterretning

- 6) Inge, HB. Blev af dirigenten bedt om at komme med sin beretning
 1. Beretningen er vedlagt dette referat som bilag.

7) Beretningen blev taget til efterretning

5. Årsrapport – regnskab til godkendelse

a) Dirigenten konstaterede at det udsendte regnskab er mangelfuldt. Dirigenten anbefalede at det blev behandlet i dag og at det bliver vedtaget på en ekstra ordinær generalforsamling (Hvilket er påkrævet i følge vedtægterne)

1) Leif, A23: Foreslog at vi tager dialogen i dag

1. Forslaget blev godkendt

2) Formanden gennemgik regnskabet

1. John, B40: Befordringsgodtgørelse er steget til kr. 100.000.

a. Leif, A23: Det er forkert placeret i regnskabet

b. Jette, B4 : Det burde stå under Veje og Stier. De følgende 3-4 linier har ligeledes skubbet sig og optræder forkert i budgettet

2. Janne, A1: Jeg synes det bliver brugt rigtig meget el. Der bliver brugt meget varme i badet, fordi det er skruet højt op for varmen. Hun opfordrede til at skrue ned for varmen.

a. Jette, B4: Der har været en måler ude af drift, hvilket har betydet at omkostningen vil stige fordi vi nu afregnes korrekt (og vi har faktisk sparet penge under vejs)

3. Leif, A23: Teksten i ejendomsskat bør ændres til rottebekæmpelse, da det er den eneste udgift på denne konto

4. Maria, C46: Det hedder ikke bestyrelsesgodtgørelse. Det hedder "Telefon og kontorgodtgørelse"

a. Formanden oplyste at det vil man kigge på.

b. Leif, A23: Dette beløb burde være hensat til skyldig godtgørelse i regnskabet

5. Leif, A23: Der bliver brugt rigtig meget på telefon og internet.
 - a. Formanden oplyser at bestyrelsen undersøger denne post, fordi bestyrelsen ikke har kunne forstå omkostningen. Det skyldes bl.a. telefon abonnementer tilknyttet pumperne til fejlmelding
6. Leif, A23: Ordet aktier bør ændres til aktiver
7. Leif, A23: Bør regningen til Norconsult indgå i regnskabet.
 - a. Bestyrelsen har ledt efter aftale grundlaget, som ikke findes.
8. Ursula, C26: Der blevet solgt et hus på tvangsaktion. Hvor fremgår det?
 - a. Formanden oplyser at det ligger i hovedforeningens regnskab
9. Leif, A23: Det blev besluttet at regnskabet skulle revideres af ekstern revisor. Det er ikke sket
 - a. Formanden oplyser at det ikke har været muligt.

Dirigenten konstaterede, at der ikke var yderligere bemærkninger til regnskabet, lukkede punktet og konstaterede, at der vil blive indkaldt til en ekstraordinær generalforsamling.

6. Budget til orientering

- a) Formanden gennemgik budgettet
 - 1) Formanden oplyste at regningen til Norconsult er hensat i budgettet, selvom det burde fremgå er regnskabet for 2017
 - 2) Mr. Pete, C28: Søvej burde være renoveret sidste år. Det skete ikke så der burde budgetteres med det i år.
 1. Formanden oplyste at budgettet er under pres og vi må bruge det beløb som er afsat i budgettet.

3) Leif, A23: Der er ikke budget til forsikringer. Er de blevet opsagt?

1. Forsikringer er ikke opsagt. Det er en fejl i budget

4) Sofie, B26 : Det er tidligere blevet besluttet at arbejde med flere noter til regnskabet. Opfordring til at der medtages flere noter i forbindelse med den ekstra ordinære generalforsamling.

1. Formanden erklærede sig enig i hensigten.

5) Jette, B4: Der opereres ikke med budget til sneglegift. Hvad nu hvis lageret løber op?

1. Formanden oplyser at der blandet holdning til om foreningen skal betale dette. Medlemmerne skal selv betale.

2. Janne, A1: Synes ikke at vi skal bruge gift i foreningen og opfordrer til at alle medlemmer bekæmper snegle på andre måder.

3. Barbara, C43: Sneglegift (fermol) er ikke giftigt. Det skal sættes ud i holdere i haven så andre dyr ikke spiser det. Det virker ved at sneglene spiser det, så udvider det sig i maven og sneglen sover ind.

4. Mira, B31: Det er ikke gift

5. Leif, A23: Det af foreningen indkøbte middel er økologisk godkendt.

6. Jette, B4: Opfordrer foreningen til at gentænke punktet.

7. Formanden oplyser at midlet bliver spredt i hele området og dræber også vinbjergsnegle.

8. Sus, B34: Man kan købe små plastik hytter, som sneglene kravler ind i. Der kan kun dræber snegle komme ind.

Dirigenten konstaterede, at budgettet er taget til orientering

7. Indkomne forslag: Nye OF vedtægter “ fra HB og anbefalet af HB og FU”

- a) Formanden introducerede at der er kommet et nyt forslag til nye vedtægter.
- 1) Dirigenten oplyste at forslaget er fremlagt og ændringsforslag skal fremsættes på kongressen og ikke på dette møde.
 - 2) Janne, A1: spurgte hvor mange der har læst de nye vedtægter og konstaterede at de er få medlemmer. Hun opfordrede medlemmerne til at deltage. Hun oplyste at den korte version konstaterer at der er få ændringer som har betydning for medlemmerne. Hun oplyser, at hun ikke er enig, og hun har derfor lavet sin egen udgave. Hun oplyser at det vigtigste område for hende er punkterne om eksklusion, hvor gav et eksempel på at man kan blive ekskluderet pga. en hund eller lign.
 - 3) Anette, A39: Ønsker at korrigere dirigenten. Generalforsamlingen kan stille forslag til vedtægtsændringer på kongressen. Er det korrekt?
 1. Dirigenten oplyste at der ikke er indsendt forslag til denne generalforsamling og derfor kan der ikke godkendes noget på denne generalforsamling, som kan indstilles til kongressen.
 2. Anette, A39: synes det er et demokratisk problem.
 3. Anette, A39 synes desuden at de nye vedtægter centraliserer magten i OF/FU.
 4. Maria, C46: Oplyser fra §19 i vedtægterne at indkomne forslag fra medlemmerne, som ønskes behandles på næste kongres skal leveres til generalforsamlingen. Det betyder at alle medlemmer kunne have indsendt forslag til denne generalforsamling.
 - 4) Jeppe, B8: Hvad betyder det her omkring eksklusion? Er der retssikkerhed for det enkelte medlem?
 1. Jette, B4: Det er HB der varetager eksklusion
 2. Gitte, A10: Det er vel ikke hensigten at ønske at ekskludere, men det står ikke beskrevet hvilken sikkerhed medlemmet har.

8. Indkomne forslag - se forslag i bilag 1 og 2

a) Bilag 1, forslag 1: Skal OF Kvistgård fortsat arbejde med at få en ekstern administrator eller skal vi indgå et samarbejde med hovedforeningen

- 1) Nina, B66: Hvordan kan være at det koster kr. 20.000 når det kun koster kr. 1.000 at etablere teknisk
- 2) Formanden oplyser at det skyldes at det er formand og kasserer der fysisk skal trykke på knappen i bankens software.
- 3) Janne, A1: Jeg ønsker at vide hvor mange stemme berettigede der er til stede.
 1. Det blev oplyst at der er 56 stemme berettigede til stede
- 4) Leif, A23: Jeg forstår ikke problematikken. Man kan opsætte godkendelsesprocedurer.
- 5) Malene, A55: Bestyrelsen opererer på generalforsamlingens mandat og medlemmerne ønsker at der føres ekstern administration. Diskussionen drejer sig nu om teknik og ikke beslutningen.
- 6) B19: Problematikken drejer sig om mistillid som nu genoprettes. Det handler ikke om teknik.
- 7) Sofie, B4: Det var ikke mistillid til den tidligere bestyrelse. Det var for at hjælpe bestyrelsen. Hvad mener bestyrelsen egentlig om de to forslag?
 1. Thierry, A1: Det nuværende forslag virker godt. Tilbud fra OF kan måske det samme.
- 8) Gunilla, B66: Jeg synes at det skal være lettere for bestyrelsen. Det ved jeg af erfaring.
- 9) Henrik, A10: Jeg kan ikke acceptere præmissen om at ansvaret ikke kan uddelegeres. Alt skal selvfølgelig godkendes, men selve betalingen skal kunne gennemføres af andre – på baggrund af godkendelsen.
- 10) Mira, B31: Vi skal være budget bevidst og se om vi kan gøre det billigere.

11) Barbara, C43: Vedr. bilag med ydelser. Er det fra Valdøl? Svar: Ja. Der er tilvalg og fravalg og mange har vi kun lejlighedsvis brug for. Er der mulighed for at skære ned på tilvalg.

1. Svaret kendes ikke

12) Janne, A1: Bestyrelsen bør gå tilbage og bede om godkendelse for at indføre den simple proces

13) Jette, B4: Kr 70.000 er mange penge for en lille forening. Jeg går ind for at vi finder en billigere løsning.

14) Maria, C46: Vi gør det til noget politisk. OF kender os og laver ikke andet. Jeg synes det er en fordel at vi lægger opgaven derind.

15) John, B40: Det lyder som vi ikke kan lide Gothersgade. Hvorfor tager vi ikke det billigste.

1. Formanden oplyser at vi blev bedt om et ekstern firma. OF betragtes ikke som ekstern

2. Maria, C46: mener at OF er ekstern i denne sammenhæng.

3. Thierry, A1: Der er ikke besluttet noget endnu. Vi kan indgå aftale med OF

16) Sus, B34: Kan vi komme tilbage til spørgsmålet og stemme om forslaget

17) Rene, B51: Hvad har Gothersgade af forsikring.

1. Maria, C46: Jeg kan ikke huske betingelserne men vi har en forsikring.

18) Jette, B4: HF laver dette for andre og jeg går ind for dette.

19) Formanden ønsker at vide om HF kan bekræfte at opfylde kravene.

1. Der vil fortsat være en opgave omkring betalinger.

2. Der er andre foreninger som administreres. Hvordan gør de?

- a. Inge: Det er tegningsreglerne som afgør dette og selve betalingen foretages af formand/kasserer selv.

20) Janne, A1: Jeg synes fortsat det er en centralisering til OF og vi ønsker at decentralisere.

21) Dirigenten informerede på opfordring om, at Harrestrup selv forestår bogføring og betalinger, men at arbejdsbyrden er stor.

b) Dirigenten gik til afstemning. Afstemning blev skriftlig. Der stemmes mellem 1: OF eller 2: Ekstern

- a. OF: 40
- b. Ekstern: 13
- c. Blanke: 2

Generalforsamlingen har dermed valgt, at vi skal indgå samarbejde med OF om opgaven.

c) Bilag 1, forslag 2: Skal der afsættes yderligere kr. 20.000 årligt i budgettet til administrator

1) Forslaget bortfaldt, idet OF blev valgt i forrige forslag

d) Forslag 3: Skal der afsættes kr. 25.000 i budgettet til forbedringer og forskønnelse af fællesarealer

1) Formanden præsenterede ønske om forskønnelse med flere frugttræer og blomster.

1. Afstemning: Forslaget blev enstemmigt vedtaget

e) Bilag 2, forslag A: Skal der laves brugerbetaling på brusebad

1) Formanden går ind for brugerbetaling, som det oprindeligt var tiltænkt. Budgettet er desuden under pres.

1. Janne, A1: Skal vi så have betaling for legeplads, veje etc eller er vi et demokrati hvor vi betaler til fælleskassen.

2. Jeppe, B8: Der er forskel på bad og brus. Jeg synes der skal være en diskussion af prisen

3. Gitte, A10: Vi skal overveje hvad det kræver af vedligehold og arbejde.
 - a. Formanden: Det foregår med kort
4. Jette, B4: Der har en gang været brugerbetaling ved at købe en nøgle til kr. 375 pr år. Det var ikke til at administrere. Derfor blev brugerbetaling ikke genindført.
5. B19: Kan vi begrænse mængden af vand så det ikke er så dyrt.
6. Sus, B34: Vi skal skille de to forslag fra hinanden. 1 om bad og et om vask. Jeg bliver utilfreds når jeg finder 2 vaskestykker på en lang vask. Jeg synes at vi skal betale for vask.
7. Julie, A21: Jeg har været glad for vores tillidsbaserede system gennem tiden.
8. Sofie, B4: Enig med tillid. Det koster os årligt kr. 325 pr have.
9. Mira, B31: Skal vi overveje vinternøgle?
10. Leif, A23: Jeg synes ikke den økonomiske opgørelse er korrekt, fordi det dækker over flere omkostninger.

2) Afstemning:

- a. For brugerbetaling: 9
- b. Imod brugerbetaling: 33

2. Forslaget er ikke vedtaget.

f) Bilag 2, forslag B: Skal der laves brugerbetaling på vask

1) Forslaget blev præsenteret af formanden

1. Jette, B4: Jeg synes ikke at vi skal have brugerbetaling, men at rummet låses af om vinteren.
2. Sofie, B4: Jeg foreslår at fjerne muligheden for at vaske på lange programmer
3. Sus – samme som ovenstående.

4. Gurli, A33: Foreslår brugerbetaling så man kan vaske om vinteren.

2) Afstemning:

a. For brugerbetaling: 29

b. Imod brugerbetaling: 20

2. Forslaget er vedtaget

9. Valg af bestyrelse

a) Formand

1) Gitte, A10: præsenterede sig selv og opfordrede til at andre stiller op.

1. Gitte blev valgt som formand

b) Bestyrelsesmedlem

1) Sus, B34: Stiller op som kandidat og præsenterede sig selv

1. Sus blev valgt

c) Bestyrelsesmedlem

1) Henrik, C8: Stiller op som kandidat.

1. Henrik blev valgt

d) 2. suppleant 1 år

1) Barbara, C43: Stiller op som kandidat og præsenterede sig selv

2) Elisabeth, C6: Stiller op som kandidat og præsenterede sig selv

3) Benny, B20: Stiller op som kandidat og præsenterede sig selv

4) Alle suppleanter blev valgt.

1. Formanden oplyste at praksis har været at alle suppleanter deltager i alle møder om muligt, og de modtager godtgørelse.

2. Sofie, B4: Foreslår at bestyrelsen stiller forslag om udvidelse af antallet af medlemmer ved den kommende ekstraordinære generalforsamling.

10. Valg af delegerede + suppleanter til kongres den 21/4 2018 (10 medlemmer + 2 suppleanter – herudover 5 bestyrelsesmedlemmer)

a) Kandidater:

- 1) Annemette, B83
- 2) Ursula, C26
- 3) Anne, A53
- 4) Elisabeth, C6
- 5) Leif, A23
- 6) Anette, A39
- 7) Gurli, A33
- 8) Barbara, C43
- 9) Mira, B31
- 10) Michael, A51

1. Alle kandidater blev valgt

b) Suppleanter

- 1) Rene, B51

1. Rene blev valgt

2.

11. Valg til udvalg

- 1) Festudvalg

1. Jeppe, B8
2. Helle, A13
3. Natascha, C23
4. Julie, A21

Alle kandidater blev valgt

- 2) Legeplads

1. Benny, B20
2. Elisabeth, C6

Alle kandidater blev valgt

3) Vaskehus

Genvalg til det siddende udvalg

4) IT

1. Anne, A53

2. Anette, A39

Alle kandidater blev valgt

12. Eventuelt

- a) Jette, B4: Henstiller til at medlemmer ikke bliver blokeret på facebook.
- 1) Bestyrelsen oplyser at der er en facebook side fra bestyrelsen og at ingen har blokeret adgang til facebook.
- b) Janne, A1: Hvad med bilagskontrollanter? Skal de ikke vælges?
- 1) De må vælges på den ekstraordinære generalforsamling
- c) Janne, A1: Opfordrer til at der afsættes budget til medlemsaktiviteter, så initiativtagere kan søge om f.eks. kr. 1.000 til et arrangement.
- 1) Tilråb i salen – god ide
- d) Janne, A1: Kan vi bruge fælleshuset mere – f.eks. yoga eller andet.
- e) Janne, A1: Der står Roundup i fælleshuset, men henstiller til at sprøjtemidler tages op af bestyrelsen, så der kan lægges en linje i foreningen.
- f) Sofie, B4: Sidste år lavede Snurre og Sofie en ”børnenes vandåbningsfest”. Det er en dårlig ide at åbne vandet i dag. Vi har en defekt stophane, som ikke er blevet lavet
- 1) Mr.Pete: Det er bedst at åbne en dag hvor så mange som muligt er til stede og kan opdage vandskader hurtigt.
- g) Thierry, A1: Den nye bestyrelse har fået en brat overgang og opfordrer til bifald for den tidligere bestyrelse. Stort bifald i salen.

h) Der var stor diskussion om hvornår vandet skal åbnes.

Dirigenten erklærede generalforsamlingen for afsluttet kl. 13.45

Dato 22/3-2018



Henrik Walther

Referent

Dato 22/3-2018



Torben Lohfert

Dirigent

Beretning fra HB for perioden 1.3.2017 - 1.3.2018

Der har i den forgangne periode været afholdt 13 møder og en ekstraordinær kongres i HB regi.

Hvoraf det ene var et budgetmøde, og OF's budget for det kommende år blev behandlet og godkendt til udsendelse.

HB har beskæftiget sig med sager fra lokalområderne, der har været byggesager, eksklusioner på grund af ulovligheder, økonomi og tvangsaktioner, der videresendes til advokat, osv. HB har behandlet ansøgninger omkring drænsager og lignende.

HB har godkendt bilagskontrollanternes kvartalsrapporter samt underskrevet alle rapporter og takket for et godt arbejde.

HB har arbejdet meget med Vedtægterne til en ekstraordinær kongres i november 2017, hvor man desværre ikke ville behandle Vedtægterne men stemte for at lukke kongressen ned og sende arbejdet tilbage til hele HB. Der siden siden januar 2018 har brugt 2 weekender og flere HB møder på at få et godt vedtægts resultat færdigt til behandling på den ordinære kongres den 21 april 2018.

HB har også nedsat et Digitaliseringsudvalg, dette udvalg har i deres seneste beretning fortalt at man er blevet færdige med at scanne hele arkivet i Gothersgade ind på M files, og er nu gået igang med at hjælpe lokal områdernes bestyrelser med at ind scanne deres arkiver, her forventer man at være færdige i løbet af forsommeren 2018. Hvorefter man kan begynde at bruge arkiverne elektronisk både i Gothersgade og i lokalområderne.

Fordelen er at man hurtigere kan behandle sager og få de oplysninger man skal bruge i sit foreningsarbejde f.eks. med byggetegninger og overdragelser samt ved "køb og salg".

Dette er i korte træk nogle af de ting HB beskæftiger sig med.

Inge Eiersted

OF formand